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1、天下有情人终成眷属!
May I wish that all Jacks shall have Jills, all shall be well.
2、希望你的心上人早日出现。
Wish your Mr.Right/Miss Right will appear soon.
3、情人节快乐
Happy Valentine\'s Day!!
4、祝你们朝朝暮暮、缠缠绵绵到永久。
May you two linger on each other every day and night till the end of time.
5、愿你们一起分享生命中的`每一天、直到永远。
May you two share every day of life together till forever.
6、愿我俩的爱情永远不变!
May our love will last forever.
7、一如既往的我、愿情人节快乐!
As always 、I hope the sweetheart festival to be joyful!
8、我想在情人节紧握你的手。亲爱的、情人节快乐。
I want to hold your hand on Valentine’s Day. Happy Valentine’s Day, sweetie.
9、但愿在情人节、我俩的美梦成真。
May all of our wishes come true this Valentine’s Day.
10、我俩的爱、一年比一年更坚定。亲爱的、情人节快乐。
Our love grows stronger with every passing year. Happy Valentine’s Day, sweetie.
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1、这张卡片是要让你知道，纵使时光荏苒，我却爱你如初。
This card is to let you know that I still love you after all of these years
2、我将是你的爱人，直到地老天荒。
I will be your Valentine until the end of time。
3、高中时代，你是我的意中人，一直到今天，你还是。
You were my high school sweetheart, and still are。
4、献给我惟一的爱人：我爱你。
To my one and only Valentine: I love you。
5、你永远在那里等待着我，而我也将永远在那里守候着你。情人节愉快。
You have always been there for me, and I will always be there for you. Happy Valentines Day。
6、40年前，我对你一见钟情。到如今，对你的感情仍丝毫未减。
I fell in love with you when I first saw you, and I still am after 40 years。
7、我一直不相信有真正的“幸福”，直到不久以后，我邂逅了你。亲爱的，情人节快乐。
I didnt think that I could ever trust happiness. Then I met you. Happy Valenti nes Day, Dear。
8、我俩的爱，一年比一年更坚定。小宝贝，情人节快乐。
Our love grows stronger with every passing year. Happy Valentines Day, Baby。
9、从过去到现在，你一直是我惟一真正爱恋的人。
You have been and still are my only true Valentine。
10、献给我梦 中的女孩及我们孩子的母亲：你是我惟一的\'爱人。
To the girl of my dreams and the mother of our child: you are the only Valentine for me.
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1、在这充满温馨的季节里，给你我真挚的祝福及深深的思念。
In such a soft and warm season, please accept my sincere blessing and deep concern for you.
2、在这快乐分享的时刻，思念好友的时刻，美梦成真的时刻，祝你—新年快乐，佳节如意!
Wish you a happy new year and a good fortune in the coming year when we will share our happiness, think of our good friends, and our dreams come true!
3、但愿会在梦中再见到我心爱的女孩!
Wish to meet my angle again lovely girl in my dream!
4、难道你怕一个深爱着你的痴情儿?
Do you fear a love fool who is loving you so deeply?
5、我要幸福的昏倒了!
I am too happy to stand faint!
6、月亮代表我的心!
The moonlight stands for my heart!
7、过得好么?希望世界因你而美丽!
How are you getting on ? I hope that the word will become more beautiful because of you!
8、你在时你是一切，你不在时一切是你!
You are everything when you are with me, and everything is you when you are not.
9、我不知道我是否真的爱，但是我知道我不能没有你，如果地球将要毁灭，那么我要告诉你“你是我想见的人”。
I don’t know whether I really love you, but I know I cannot lose you. If the earth is going to be destroyed I want to tell you that you are the only one I want to see.
10、遇上一个人要一分钟的时间，喜欢一个人只需一小时的时间，爱上一个人要一天的时间，可要我忘记你却要用上一生的时间。
I can meet a person in a minute, like a person in an hour and love a person in a day, but it will take me a whole life to forget you.
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1、may i wish that all jacks shall have jills, all shall be well.
希望你的心上人早日出现。
2、wish your mr.right/miss right will appear soon.
祝你们朝朝暮暮，缠缠绵绵到永久。
3、may you two linger on each other every day and night till the end of time.
愿你们一起分享生命中的每一天，直到永远。
4、may you two share every day of life together till forever.
一如既往的我，愿情人节快乐!
5、as always ，i hope the sweetheart festival to be joyful!
我想在七夕情人节紧握你的手。亲爱的，七夕情人节快乐。
6、i want to hold your hand on valentine’s day. happy valentine’s day, sweetie.
但愿在七夕情人节，我俩的美梦成真。
7、may all of our wishes come true this valentine’s day.
我俩的爱，一年比一年更坚定。亲爱的，情人节快乐。
8、our love grows stronger with every passing year. happy valentine’s day, sweetie.
送你一个吻，悄悄的.说我很高兴你是我的。七夕情人节快乐!
9、sending you a kiss to say i’m glad that you are mine. happy the day!
你是我生命的全部。请说你愿意。七夕情人节快乐，我亲爱的。
10、you mean everything to me. please say yes.happy valentine’s day, honey!
愿情人节带给我们丘比特之爱和暖融融的浪漫。七夕情人节快乐!
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1、想你，是一种美丽的忧伤的甜蜜的惆怅，心里面，却是一种用任何语言也无法表达的温馨。
It is graceful grief and sweet sadness to think of you, but in my heart, there is a kind of soft warmth that can’t be expressed with any choice of words.
2、你知道思念一个人的滋味吗，就像喝了一大杯冰水，然后用很长很长的时间流成热泪。
Do you understand the feeling of missing someone? It is just like that you will spend a long hard time to turn the ice-cold water you have drunk into tears.
3、我知道你最喜欢这首歌，我也知道你的心思，我想你。
I know you like this song most and I know what you are thinking about ,too, I miss you 。
4、常常想起曾和你在一起的那些日子。开心、快乐、幸福、失落、伤心、痛苦的所有日子。很想你，很想你……
Those days when we were together appear in my mind time after time, because they were so joyful, happy, blest, disappointing, sad and painful. I miss you ,and miss you so mach……
5、你知道么，有个人时时想念着你，惦记你，你含笑的眼睛，象星光闪闪，缀在我的心幕上，夜夜亮晶晶。
Do you know there is someone thinking of you and caring you all the time ? Your smiling eyes are just like the sparkling stars hanging on the curtain of my heart.
6、心要让你听见，爱要让你看见，不怕承认对你有多眷恋;想你的时候，盼你能收到我的真情留言!
Listening to my heart beating. Seeing how much I love you ,I dare to admit how much I love you .When thinking of you, I hope you can receive the passionat words I left for you!
7、千万个思念，在空气中凝固。扬起风吹向你，带着我的祝福，寂寞我不在乎，你快乐我就满足，想你是我的幸福!
Thousand of time I have thought of you .My heart is going high into the air and flying with my blessing towards you I don’t care loneliness. I am satisfied when you are happy and I am happy when I think of you!
8、不是因为寂寞才想你，是因为想你才寂寞。孤独的感觉之所以如此之重，只是因为太想你。
I miss you not because of my loneliness but I do feel lonely when I miss you. Only when I miss you deeply I feel so lonely.
9、长长的思念，就像风筝断了线，飘啊飘啊，飘到你的身边。
I miss you so deeply that my love just like a kite has broken its line and won’t stop flying until it reaches you at last.
10、好想，好想你!如果清风有情，请带去我对你的思念，这一生都为你牵挂;如果白云有意，请带去我对你的爱恋，生生世世都愿和你共缠绵!
Oh, How much I miss you! If the passionate refreshing breeze knows my heart, it can tell you that I miss you and care you for my life’s time. If graceful white cloud knows my heart, it can tell you I love you and would be together with you forever.
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